

User Manual

Magnetic Foldable Wireless Power Bank
BS601
10000mAh 22W

English

1. Confirm Receipt of Items List:

- 1)10000mAh wireless power bank * 1
- 2)Type c to type-c charger cable * 1
- 3)Use manual * 1
- 4)White scrub bag *1
- 5)Product tray * 1
- 6)Outer packaging carton *1

2. Product Introduction:

This product is primarily designed to power Magsafe-enabled Apple devices and supports both wireless and wired charging. It can be charged directly with an Apple charging cable. This product also supports pass-through charging, which means you can continue to use it to charge your phone while the device itself is being charged. Additionally, it comes with a foldable stand that is convenient for daily use.

3.The "pass-through" function requires the power of the charger to exceed 18W. Otherwise, this function will not be activated.

3. Product Specifications:



- ① Power Switch
- ② Magnetic Wireless Charging Area
- ③ Type-C Port (in/out)
- ④ USB A Port (out)
- ⑤ Lightning Port (in)
- ⑥ Power display Wireless/PD Fast charging display

Details:

Battery capacity:10000 mAh 3.7V (37Wh)
 Rated capacity: 6080mAh (5V=2A)
 Energyconversion rate: ≥82%
 Total Output: 22W Type-C+USB A Output: 5V=4A
 Type-C Output : 5V=2.4A 5V=3.1A 9V=2.22A 12V=1.67A
 USB A Output: 5V=3.1A 5V=4.4A 9V=2.22A 12V=1.67A
 Lightning Input: 5V=2.4A 9V=2A 12V=1.5A
 Type-C Input: 5V=3A 9V=2A 12V=1.5A
 Wireless Output: 5W 7.5W 10W 15W-MAX

4.Important Safety Instructions:

When using this product, basic precautions should always be followed, including the following:

- 1) Store the product in a cool, dry place.
- 2) Do not store the product in a hot or humid environment. Avoid using the product in a confined space.
- 3) It is recommended to use an original Apple power supply for charging. Low-quality chargers can pose a fire risk.
- 4) Operating temperature should be between 0°C to 40°C (32°F to 104°F).
- 5) Do not disassemble the product. Take it to a qualified service person when service or repair is required. Incorrect reassembly may result in a risk of fire or injury to persons.
- 6) If the product is not used for long periods of time, you should charge and discharge it once every three months.
- 7) When charging a device, the product may feel warm. This is a normal operating condition and should not be a cause for concern.
- 8) In normal conditions, the battery performance will decline over several years.
- 9) Do not dispose of the product in heat or fire.
- 10) Do not clean the product with harmful chemicals or detergents.
- 11) Misuse, dropping, or excessive force may cause product damage.
- 12) When disposing of secondary cells or batteries, keep cells or batteries of different electrochemical systems separate from each other.
- 13) Be aware that a discharged battery may cause fire or smoke. Tape the terminals to insulate them.

5.Operating Instructions:

1.Press the power button once to turn on the power bank and check the battery status (remaining power). Press the power button twice consecutively to turn off the power bank.

When the power bank is turned on and no charging:
 The display screen will light up for approximately 30 seconds and then automatically turn off. The power bank will continue to be on standby for 10 minutes, ready to charge devices.

2.Wired charging:

Connect the power bank to the corresponding output port using a USB charging cable. The power bank will automatically start charging. Some phones may require pressing a button to initiate charging. If there is no load connected within 10 minutes, the product will automatically shut down.

3.Wireless charging:

Press the button once to activate the wireless output function, indicated by the battery indicator light turning on. Place your phone in the wireless charging area to start wireless charging. If there is no load connected within 10 minutes, the product will automatically shut down.

6. 12-Month Hassle-Free Warranty

We provide customers with a reliable guarantee. If there is any product quality problem within 12 Months, we will replace it for free.

Contact us: sqero_support@yeah.net

7.Company Information

Manufacturer:
 Dongguan Bose Intelligent Technology Co., Ltd
 Add:
 Yinjing Road 683-1 Fenggang Town Dongguan City
 Guangdong Province China 523682

Made in China



Best practices for wireless charging:

- This wireless charger is not compatible with non-MagSafe phone cases, such as Otterbox Defender cases.
- You can continue to use wireless charging while charging the power bank, but be sure not to use a 5V/1A(5W) adapter.
- Wireless chargers make charging more convenient than wired chargers, but confined by current wireless technology, their charging speed is slower than that of wired chargers.
- The process of energy conversion will generate heat, which is a common issue for all wireless chargers. It is recommended to use the charger in an environment with a temperature between 25°C/77°F-30°C/86°F.
- Both the protective phone case and the position of your device on the wireless charger will affect the charging speed. the farther it is placed from the center of the wireless charger, the slower the charging speed will be.
- When used in a confined space such as under a pillow, inside a blanket, or in a pocket, the device may generate excessive heat. Please ensure that there is good ventilation during use.

UK	REP	GOAL REACH CONSULTING LTD OFFICE 1029 3 HARDMAN STREET 10TH FLOOR, SPINNINGFIELDS MANCHESTER,UK M3 3HF goalservice@hotmail.com
US	REP	



使用说明书

可折叠磁吸无线充电宝
BS601
10000mAh 22W

简体中文

1.确认您收到的产品:

- 1)10000mAh 无线充电宝 * 1
- 2)Type c to type-c 充电线 * 1
- 3)使用说明书* 1
- 4)白色磨砂袋 * 1
- 5)产品托盘* 1
- 6)外部包装盒*1

2.产品介绍:

该产品主要设计用于为支持 Magsafe 的 Apple 设备供电, 并支持无线和有线充电。可以直接用苹果充电线充电。该产品还支持边充边放, 这意味着您可以在设备本身正在充电的同时继续使用它为您的手机充电。此外, 它还配备了一个方便日常使用的可折叠支架。

3.边充边放功能必须保证充电器的功率超过 18W, 否则此功能将不会启动。

3. 产品参数:



- ① 电源键
- ② 磁吸无线充电区域
- ③ Type-C 接口(输入/输出)
- ④ USB A 接口(仅输出)
- ⑤ Lightning 接口(仅输入)
- ⑥ 电量/无线充电/PD快充 显示区

详细参数:
 电池容量:10000 mAh 3.7V (37Wh)
 额定容量: 6080mAh (5V=2A)
 能量转化率: ≥82%
 总输出: 22W Type-C+USB A双口输出: 5V=4A
 Type-C 输出 : 5V=2.4A 5V=3.1A 9V=2.22A 12V=1.67A
 USB A 输出: 5V=3.1A 5V=4.4A 9V=2.22A 12V=1.67A
 Lightning 输入: 5V=2.4A 9V=2A 12V=1.5A
 Type-C 输入: 5V=3A 9V=2A 12V=1.5A
 无线输出: 5W 7.5W 10W 15W 最大

4.重要的安全说明:

使用本产品时, 务必要采取基本的预防措施, 包括:

- 1) 将本产品存放在阴凉干燥处。
- 2) 请勿将本产品存放在高温或潮湿的环境中, 避免在封闭的环境中使用。
- 3) 推荐使用原装苹果充电器进行充电。使用劣质充头存在火灾风险。
- 4) 工作温度应介于0° C至40° C。
- 5) 请勿拆卸该产品。本产品如需服务或维修, 请找合格的修理人员。重新组装可能会导致火灾或人员受伤风险。
- 6) 如果本产品长时间不使用, 应当每三个月充放电一次。
- 7) 充电时, 本产品可能会发热。这是正常现象, 无需担心。
- 8) 在正常使用情况下, 电池性能会在几年内逐渐下降。
- 9) 请勿将本产品置于高温或火中。
- 10) 请勿使用有害化学品或清洁剂清洁本产品。
- 11) 使用不当、摔落或过度用力可能会导致本产品损坏。
- 12) 处置废旧电池时, 请将不同电化学体系的电池互相分开。
- 13) 请注意, 放电的电池可能会引起火灾或冒烟。请用胶带贴住正负极来实现绝缘。

5.操作说明:

1)按1次电源开关启动充电宝并检查电池状态(剩余电量)。连续按2次即可关闭充电宝。

开机状态下未接入充电设备:
 显示屏点亮约 30 秒后自动熄灭。
 充电宝将继续待机10分钟, 随时为设备充电。

2)有线充电:

使用USB充电线连接本电源对应输出端口, 充电宝将自动开始充电, 个别手机因兼容性问题, 需要按键启动。如10分钟内无负载接入, 产品则会自动关闭。
 3)无线充电:
 按键1次, 电量指示灯亮起, 启动无线输出功能, 此时将手机放置无线充电区域即可为手机无线充电。如10分钟内无负载接入, 产品则会自动关闭。

6. 12个月无忧保修

我们为客户提供可靠的保证。如果在 12 个月内有任何产品质量问题, 我们将免费更换。

联系我们: sqero_support@yeah.net

7.公司信息

生产商:
 东莞市柏视电子科技有限公司
 地址:
 广东省东莞市凤岗镇银井路638号1栋

中国制造



获得最佳的无线充电体验:

- 确保使用的手机壳有高标准MagSafe功能(推荐使用苹果原装手机壳或品牌手机壳)
- 你可以在充电宝充电时继续使用无线充电功能, 但是不要使用5V1/A5W的充头, 这将无法达到额定功率。
- 无线充电器比有线充电器更加便捷。但受到当前无线技术的限制, 充电速度要慢于有线充电器。
- 能量的转化过程会产生热量, 这是所有无线充电器都会出现的问题。推荐在25°C-30°C的环境下使用。
- 手机保护壳厚度和设备在无线充电器上的位置都会影响充电速度。离无线充电器的中心越远, 充电速度越慢。
- 在枕头下、毯子里或口袋里等密闭空间内使用时, 设备可能会产生过多的热量。使用时请确保通风良好。

FCC Statement

This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is Subject To the following two conditions:
 (1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation. Changes or modifications not explicitly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate this equipment.
 Note: this equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates, uses and candidate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:
 • Reorient or relocate the receiving antenna.
 • Increase the separation between the equipment and receiver.
 • Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
 • Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.
 The equipment complies with FCC radiation exposure limits set forth for an uncontrolled environment.